
Kristiansand, 11. mars 2025 

 

Innkalling til møte i Foreldrerådets arbeidsutvalg (FAU) ved Vardåsen skole, tirsdag 11. mars 

kl.18:00. 

 

Innkallingen gjelder foreldrerepresentanter i FAU (ikke vara). 

 

Saksliste: 

H25/15 - Godkjennelse av referat 

H25/16 - Valg av nestleder FAU 

H25/17 – Informasjon fra SU og skolemiljøutvalget 

H25/18 - Temakveld 

H25/19 - Dugnad 

H25/20 – Rektors hjørne 

H25/21 – Innspill fra foreldre 

  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Møtereferatet begynner på neste side 

 



Møtereferat 

Møtereferat nr: Møtested/møterom:  Dato:  Tid: Referent:  

07-2024/2025 Personalrommet, Vardåsen 11.03.25 18:00-19:30 Eirik Vika 

Møtedeltakere (klasse): Fravær (klasse): 

Inspektør, FAU-leder, 

Foreldrekontakter: 

1.1, 
2.1, 
2.2,  
3.1 
3.2, 
4.1, 
4.2, 
5.1, 
5.2,  
7.1, 
7.2 

Vara:  
1.2 
  
 

Rektor 

Foreldrekontakt: 6.1, 6.2,  
1.2 

Vara: 6.2, 

Neste møte: 08.04.25 

 

Saksliste: 

H25/15 - Godkjennelse av referat 

 

H25/16 - Valg av nestleder FAU  

Jeanette Eder Christiansen har meldt seg som FAU leder neste år hvis vi finner en som kan 

stille som nestleder og være referent neste år. Eirik har tilbudt seg å være referent neste år 

også. 

 

H25/17 – Informasjon fra SU og skolemiljøutvalget 

Bernt Sigmund  



Har ikke noe informasjon akkurat nå. Må se igjennom SU referatet først og tar det neste FAU 

møte. 

 

H25/18 – Temakveld 

Haumyrheia skole har trukket seg fra temakvelden. Strømme skole deltar, og utgiftene for 

foredragsholder deles mellom partene. Rektorene mener det er plass i aulaen på Strømme 

skole. Rektor ved Vardåsen har foreslått 3.4 kl. 18:00. Vi avventer svar. 

Det gjenstår å lage innbydelser og sende disse ut, samt kjøpe inn en oppmerksomhet, bli 

enige om hvem som presenterer foredragsholder og tilrettelegging og rydding av lokale i 

forkant og etterkant.  

• Har fått svar om at inspektøren har bekreftet temakvelden. Han kommer som 

foredragsholder med bakgrunn som lege for Sørlandets sykehus og 

kommuneoverlege. 

• Begge rektorene lager innbydelse til temakvelden og sender ut for sine respektive 

skoler. 

• Gruppen fra FAU som ble satt tidligere trenger nå bare å organisere opprigging og 

nedrigging. 

• Strømme skoles FAU har et annet opplegg enn Vardåsens FAU hvor de har en egen 

konto og budsjett, som de betaler foreleseren fra. 

o For Vardåsen betaler skolen selv. 

 

• Skal FAU opprette egen konto under skolen, slik at salg av kaffe og div kan gå til 

inntekt for FAU, slik at FAU kanskje kan få litt midler å rutte med til senere? 

 

• Hva med å dele opprigging og nedrigging mellom skolene? 

o Vi lufter det som et innspill til Strømme skole for å få en avklaring på det. 

 

• Foreslå for Strømme om at man bli enige i hvor mange kaker og kaffe man skal ha 

med for å selge på temakvelden. 

 

 H25/19 – Dugnad 

Det er en fin ting, men det er ikke vits å ha en dugnad bare for å ha en dugnad. I fjor hadde vi 

noe konkret vi skulle gjøre (skifte sand). Det er mye annet som skjer for familiene på 

vårparten. 

Men det er også positivt for barna å se at man bidrar til dugnad. 

Vi tar det opp på neste FAU møte, da rektor ikke er til stede i dag. 

 

H25/20 – Rektors hjørne 

• Temakvelden 

o Foreleser: Vegard Nilsen 



▪ Folkehelsekoordinator. Men han kommer ikke i kraft av å være det, 

men som bakgrunn som lege fra Sørlandets sykehus og 

kommunelege. 

o For hvem: Strømme og Vardåsen. 

o Lokasjon: Amfiet på Strømme skole. 

o Invitasjon 

▪ Invitasjonen sendes ut før denne uka er omme. 

▪ Vi burde få en tittel på foredraget. 

▪ Burde få med noe enkel informasjon om innholdet i invitasjonen. 

o Varighet: 1 - 1,5t 

o Salg: 

▪ Strømme har hatt salg av kaffe tidligere. 

▪ Vi hører med Strømme FAU om fellessalg av kaffe og kaker. 

▪ Inntekter fra kvelden: 

• Vi burde diskutere om vi ønsker å gjøre slik som Strømme 

FAU (egen FAU kasse). 

• Det vil hjelpe for budsjettet for å f.eks. skaffe fremtidige 

foredragsholdere. 

• Årsbudsjett 

o Vardåsen skole har fått nesten 2,4 millioner mindre i budsjett i 2025. 

o Får noe færre elever i 2025. Men man får allikevel mindre midler å drive for 

enn tidligere. 

 

• Lærerkabelen til neste skoleår. 

o Man vet ikke helt hvordan det blir enda, men man forsøker å finne ut av det 

så fort som mulig, og da vil foreldrene informeres. 

o Jan og Anette går av på pensjon til neste år. 

 

Behov for innspill til søknad om hjertesone. 

• Fristen går ut om ikke så lenge til, så vi burde sende inn søknad snart. 

• Det er ikke rundt skolen at skoleveien kolliderer for trafikken. Vil hjertesonen løse 

dette? 

• Hva med å ha hjertesonen før skolen? 

• Hva med å presse foreldrene til å sette barna av på Kiwi eller Coop Extra. 

• Forslag om å sette ned fartsgrensa til 30 km/t. 

• Kan man få opp et skilt med u-sving forbudt? 

o Rektor kan også informere om dette på sine første møter med foreldrene i 

1.klasse. 

• Hvis alle går inn på kommunelinken på trafikksikkerhetskampanje-flyeren og melder 

om dårlig belysning, skilt for fortau, dårlig hvitmaling, kan det hende det er større 

sjanse for at kommunen gjør noe. 

 

• Konklusjon: Vi er positive til hjertesone, men ser ikke så store muligheter i forhold til 

å endre områder med parkering ved skolen. Men at man kan få forlenget en drop 

sone, slik at man har mer plass til de som må levere. Vi kan også ta med bedre 

skilting i søknaden.  



o Melde inn at vi ønsker økt skilting. 

o Melde inn at vi ønsker økt fokus på at det er skolesone. 

o Melde inn at vi ønsker 30 km/t sone rundt skolen. 

o Melde inn at vi ønsker fotgjengerfelt. 

 

H25/21 – Innspill fra foreldre 

Forslag: 

• Det hadde vært bra om man kunne fått en egen konto til FAU under Vardåsen skole 

• Hvilke andre ting kunne FAU brukt penger til enn foreleser dersom man får midler? 

o F.eks. ønsket elevrådet ballvegg, som enda ikke har kommet. Dette er jo 

f.eks. noe FAU kunne bidratt noe med støtte til, dersom man har en egen 

konto. 

 

• Foreslår at FAU møtet som opprinnelig er tidlig i mai blir satt til 27 mai. 

 

• Skolen kan gjerne sende ut trafikksikkerhetskampanje-flyer ved skolestart i august. 

 

• Hva med å evaluere by-deltakelsen for 17 mai tog? 

o Man burde gjøre en undersøkelse, slik at man får litt tyngde om hva folk 

ønsker? 

▪ Kan sende ut en undersøkelse for både Vardåsen og Strømme tidlig 

etter 17 mai, når man har det friskt i minne. 

o Dette burde være en sak som videreføres til neste år og tas opp tidlig i FAU. 

o Konklusjon: Vi sender ut en undersøkelse rett etter 17 mai. Undersøke med 

Strømme om de også ønsker å delta på undersøkelsen. 

▪ Sende ut 18 mai, slik at vi kan diskutere det på FAU møte 27 mai. 

 

 

  

 

 


